
Referat af bestyrelsesmøde d. 22. september. 2021 kl. 19:00 – 21:00 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 
Godkendt 

 
2. Siden sidst 

God tur den 1.9. i Jordløse med 15 deltagere 
Jubilæumsgave til Forsamlingshusets 125 års dag 
SLA-tur på Øhavsmuseet Ulla, Ida og Birthe deltog.  

Varmeproblemer i Arkivet løses ved indkøb af varmeblæser 
Åbne døre uden for Arkivets møder søges løst ved evt. omstilling af 
låsesystemet. 

 
3. Nyt fra kasserer 

Medlemstal: 159 medlemmer af arkivet – der er ikke solgt årskort i dele af 
Jordløse (ca. 16 stk.) Vi hjælper med af få de sidste med. 
En PC er brudt ned, Arkivet køber en ny. 

Poul Rindebæks og andre sponsorers navne slås op på tavle i arkivet.  
Vi sender Ulla til SLA-årsmøde (1000 kr). 

Tilflyttede boligejere tilbydes et års gratis medlemskab ved velkomstbesøg af 
Henriette Olsen - Ulla vil spørge Henriette om der udvises interesse. 

 
4. Gennemgang af arkivets opbygning 

Ulla gennemgik hyldesystem i lokalerne. I næste møde d. 27.10 undervises i 

Arkibas. 

      
5. Div. informationer om koder/fotos m.m     

Bankkrav om årlig fortegnelse af bestyrelsesmedlemmer og referat af 

generalforsamling. For nye medlemmer af bestyrelsen med billed-
dokumentation og pas- og personnummer. 

 
6. Rengøring af lokaler. 

Torsdag den 4.11. kl. 10 rengøring af lokaler. Peder klipper vinen ud for 
vinduet ned. 

 
7. Evt. Arkivernes dag den. 13. november. Ulla, Ida, Bente og Peder varetager 

værtsskabet. 
 
 

 
Næste møde den 27. oktober kl. 19 -21 

 


